
 

 

 
 
 
 
 

PROTOKOLL 
Idrettsstyrets møte nr. 17 (2019 - 2021) 
6. januar 2021 / Teams 

 
Møtt: 
Berit Kjøll, Vibecke Sørensen, Johann Olav Koss, Astrid Strandbu, Astrid Uhrenholdt 
Jacobsen, Elisabeth Faret, Ole Jørstad, Kathe Langvik, Kristin Kloster Aasen, Sondre 
Sande Gullord og Zaineb Al-Samarai. 
 
Fra administrasjonen: Karen Kvalevåg, Magnus Sverdrup, Finn Aagaard og Anne 
Kristine Soltvedt (referent). 
 
Meldt forfall: 
Emilie Zakariassen Hansen, Erik Unaas og Sebastian Henriksen. 
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 17 (2019-2021) 6. januar 2021 kl. 10.15.  
 
Det kom ingen innvendinger til sakliste og innkallingen. Møtet var vedtaksført. Det var 
ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saken som lå til behandling.   
 

 

Sak 141: Vurderinger knyttet til koronasituasjonen og høydehusforbudet 

President Berit Kjøll og 1. visepresident Vibecke Sørensen innledet til saken. 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret ber generalsekretæren om å rette følgende henvendelse til 
idrettsmedisinsk etikkutvalg: 

a) Basert på Idrettstingets vedtak av 2003/2015, hvilke eventuelle medisinsk 
etiske argumenter finnes for at Idrettsstyret bør eller ikke bør vurdere om 
det kan gis midlertidig dispensasjon fra forbudet mot høydehus i lys av den 
pågående koronasituasjonen?  

b) Har pandemien vi nå har opplevd, gitt oss nye erfaringer og argumenter 
slik at høydehussaken bør opp til ny debatt på Idrettstinget i 2021? 

2. Idrettsstyret ber samtidig generalsekretæren innhente en uttalelse fra lovutvalget 
i denne saken.  

3. Redegjørelsene fra henholdsvis idrettsmedisinsk etikkutvalg og lovutvalget 
fremlegges for diskusjon og behandling på styremøtet 19. januar 2021. 
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